
Protokoll styrelsemöte Krokeks IF 9/3-2020 Kansliet 

1. Ordförande förklarar mötet öppnat. 

2. Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 

3. Presentation av nya ledamöter, Christoffer, Mats, Solvieg och Kristina. 

4. Firmateckning, fullmakter, attesträtt ses i separat protokoll. 

5. Erik Informerar om cupen. Det ser bra ut med anmälningar, 71 lag är anmälda. 

Lite sämre med anmälningar i klasserna F10 och F12. 

Erik informerade kort om Röd-Vita tråden (Handbok för ledare & föräldrar). 

6. Rapport från kansliet: Det efterfrågas mer ordning och reda kring vilka som är ledare och 

vilka roller samt kontaktuppgifter till ledare, en bättre introduktion. Detta tas vidare på nästa 

ledarmöte. 

7. KIF bilen, kanske Bengt vill köpa av oss, Yvonne skall boka tid för besiktning. 

8. Styrelsen beslutar att köpa in två 9 mot 9 mål. Vi får 10 000 kr i bidrag från ÖFF. Beräknad 

nettokostnad 20 000 kr. 

9. Margareta har begärt omförhandling av arrendeavtal Kullevi. Nuvarande avtal förlängs 

enbart med 1 år i taget. Vi vill ha ett som löper över 10 år.  

10. Deltagandet i undersökningen inför Diplomerad förening anser vi vara tillfredställande. 

11. Christoffer anmäler sitt intresse att deltaga i gruppen Kullevi vision-stöd-bidrag. 

12. Rutin för hantering av lagkassor skall diskuteras samt beslutas om under 2020. 

13. Margareta skickar ut årsplan till samtliga styrelsemedlemmar. 

14. Det är fortfarande drygt 10 ledare som inte visat upp utdrag ur belastningsregistret. Inte bra. 

Personlig kontakt tas med dessa ledare. Godkänt utdrag är en förutsättning för att få ha ett 

ledaruppdrag! 

15. Margareta bjuder in Kjella till ett möte med nya styrelsen gällande Diplomerad förening. 

(datum ej Satt) 

16. Nästa styrelsemöte enligt tidigare utskick. 

17. Mötet avslutas. 

 

Närvarande: Margareta Swartz, Tommy Olofsson, Rickard Ljungdahl, Christoffer Borgsjö, 

Mats Amlé, Solvieg Almkvist och Kristina Hellsvik 

              Frånvarande: Stefan Dahlberg, Magnus Dahlin, Niclas Bodén 

 

              Sekreterare: Rickard Ljungdahl 


